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Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
van het District Dordrecht van de NBB dd. 29 oktober 2022 

 

Aanwezig: 
 

Verenigingen:    
     
Sliedrechtse BC    Theo Quast 
BC Gorkum    Inie Paulus, Zandrie Albada 
BC de Merwe    Remco Verheij     
BC Je Coupe    Annelies Guit, Coert Hagestein 
BC ’t Ambacht    Jolanda Gerla 
BC Sans Atout    Peter Grabau 
BC Sans Fumer    Jacqueline Willemsens 
BC Hoornaar    René van der Horst 
BC Papendrecht   Loes Kroon, Herman Kroon     
N.R.B.C. Drechtsteden   Jack van der Put 
BC DBC/Thuredreght   Rolf Voortman, Jan van der Meulen 
B.C. PBC ’81    Joke van der Put, Marijke Claassen 
BC Overslag    Pem Kubbe 
BC de Vesting    Hanny Passenier, Frans Uelman 
N.R.B.C. Zwijndrecht   Ton van ‘t Hoff 
Passageclub Papendrecht  Herman Kroon 
BC Hartenvrouw   Helma van der Zon, Corry de Vries 
 

Bestuur     Peter Grabau, Helga Naarding, Pem Kubbe  
Commissieleden   Kees de Jong, Lenie Zwartveld, Annelies Guit,  
       Loes Kroon 
 
Afwezig met kennisgeving:  
Verenigingen:     BC Ter Merwe, Stichting Denksport Papendrecht 
Ereleden / Leden van Verdienste: Loes Blankvoort, Dick Groenendijk 
 

Afwezig zonder kennisgeving:    
Leden:      geen 
Commissies:     geen 
 

1. Opening 
De voorzitter (verder: Peter) heet de aanwezigen van harte welkom en spreekt zijn 
waardering over het feit dat (een late afmelding t.g.v. ziekte uitgezonderd) alle verenigingen 
acte de préséance geven. 
De agenda wordt met 2 wijzigingen vastgesteld. 

 Punt 6 begroting: betreft 2023 en niet 2022 

 Punt 9 commissies: toevoegen verslag van de Webmaster 
 

2. Mededelingen 
Peter doet verslag van het voorzittersoverleg en de regiobijeenkomst en vraagt aandacht 
voor een aantal zaken: 
- Bestuurdersplatform, op dit platform worden ervaringen uitgewisseld, vragen gesteld en 
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beantwoord, enz., enz. Hoe meer bestuurders zich aansluiten hoe effectiever het platform zal 
functioneren. 
- Een presentatie van het district Delft over het belang van vrijwilligers en hoe die te 
motiveren. Zie bijlage bij dit verslag. 
- Het beleidsplan van de NBB met een vooruitblik naar 2032. Zie bijlage bij dit verslag. 
- Ledenwerving, hoe bereiken wij onze doelgroep(en). Zie bijlage bij dit verslag. 
 

3. Ingekomen en uitgaande stukken 
Van alle verenigingen is bericht van deelname dan wel verhindering voor deze vergadering 
gekomen. 
Van BC Gorkum en BC Je Coupe is een reactie op de vraag aan de leden van de DTC 
binnengekomen. Dit onderwerp komt bij agendapunt 9 aan de orde. 
 

4. Verslag van de ALV van 23 april 2022 
Het verslag wordt, onder dankzegging aan de secretaris, zonder op- of aanmerkingen 
goedgekeurd. 

 
5. Model statuten (WBTR) 

Peter wijst op het belang om aan de voorbereiding van deze statutenwijziging te beginnen. 
Op 1 juli 2026 moeten de statuten bij de notaris gepasseerd zijn. 
Peter geeft aan dat men via de site van Sans Atout kennis kan nemen van de inhoud en de 
wijze waarop zij het gerealiseerd hebben. 
Discussie vindt plaats over nut en noodzaak van een en ander. Helaas, een aantal zaken zijn 
in de wet vastgelegd. Ook stelt NOC/NSF een aantal voorwaarden inzake goed bestuur en 
kan bij  niet voldoen effect hebben op de aan de NBB toegekende subsidie. 
 

6. Begroting kalenderjaar 2023 
Helga ligt de voorliggende cijfers op de begroting toe. 
Aan de inkomstenkant ontbreken de sponsorinkomsten. Gezien de persoonlijke relatie van 
de sponsor met onze vorige DKL ziet het bestuur hier verder vanaf. 
In de begroting is geen rekening meer gehouden met de open paren competitie die door te 
geringe belangstelling niet meer plaats vindt.  
Discussie vindt plaats of het wenselijk is om toenadering te zoeken tot aanpalende districten 
die met hetzelfde euvel kampen. 
Er bestaat onzekerheid over de voortgang van de districtsviertallen competitie, die ook niet 
meer voorzien is. Het minimum aantal viertallen bedraagt om organisatorische en financiële 
redenen tenminste 16. De vergadering geeft aan dat zij te zijner tijd onderzocht wil zien of 
een prijsverhoging bij een geringer aantal deelnemende viertallen haalbaar is. 
Dit uiteraard als dit ook sportief (krachtsverschillen bij spelen in één lijn) verantwoord is. 
De vergadering heeft verder geen vragen of opmerkingen. 
De begroting wordt goedgekeurd. 
 

7. Leden vergadering NBB dd. 26 november 
Evenals de twee voorgaande jaren zal de vergadering digitaal gehouden worden. 
De stukken zijn op de website van de NBB te downloaden en de aanmelding staat open. 
Peter roept de aanwezigen op de vergadering (en de 2 informatiesessies voorafgaand aan de 
vergadering) bij te wonen. 
 

8. Rooster van aftreden 
De penningmeester wordt op voorstel van de vergadering herbenoemd. 
Als assistent DKL wordt Coen Hodzelmans benoemd. 
Helaas heeft Ellen Hertoghs haar functie als lid van de jeugdcommissie neer moeten leggen, 
in haar plaats worden Loes Kroon en Corry de Jong tot lid van de commissie benoemd. 
Peter dankt Ellen voor haar inzet in de afgelopen jaren. 
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Alle betrokkenen worden bij acclamatie en onder applaus benoemd. 
 

9. Verslag van de commissarissen 
 
District najaar competities: 
Open paren is niet doorgegaan, waar de belangstelling in het seizoen 21-22 teruggelopen 
was naar 21 paren toonden nu slechts 14 paren belangstelling. 
Senior paren mag zich verheugen in een toenemende belangstelling, in het seizoen 21-22 
36  paren, dit seizoen 41 paren. 
 
District voorjaar competities: 
Om de clubviertallen door te laten gaan moeten zich tenminste 16 viertallen inschrijven, bij 
minder inschrijvingen wordt met de verenigingen overlegd of een verhoging van de 
inschrijfgelden soelaas kan bieden. Voorwaarde is dan wel dat de krachtsverschillen niet te 
groot zijn. 
Senior viertallen: Vanuit de deelnemers is de vraag gekomen of er niet een parencompetitie 
in plaats van een viertallencompetitie georganiseerd kan worden. 
De DTC vind dit niet wenselijk, zij stelt dat viertallen een onlosmakelijk deel van bridge is. 
Besloten wordt om naast de viertallen competitie een parencompetitie te organiseren voor 
diegenen die niet willen viertallen (en dan dus afzien van deelname). 
Voorwaarde voor doorgaan van de viertallencompetitie is dat zich tenminste 8 viertallen 
aanmelden. 
Het voorstel bij de parencompetitie de butlertelling te hanteren kan niet op voldoende steun 
rekenen. 
 
Onderwijs 
In het voorjaar zal een cursus Spelpeilontwikkeling georganiseerd worden. 
Omdat een docent is uitgevallen wordt nog gezocht naar een docent die de cursus in 
Papendrecht wil geven. Herman Kroon overweegt dit. 
 
Jeugdbridge 
Lenie Zwartveld laat weten dat zij (met haar “hulpen”) inmiddels op 6 scholen in 7 klassen 
lessen voor 72 leerlingen verzorgt. Zij heeft daarbij de hulp van 22 vrijwilligers. 
Lang wordt stilgestaan bij een vervolg om de leerlingen betrokken te houden na afloop van 
de cursus. Er gaan verschillende suggesties over tafel, het bestuur zal samen met Lenie het 
initiatief nemen. 
 
Webmaster 
Annelies geeft nogmaals aan dat er nog steeds (na 2 jaar) veel onvolkomenheden in het 
gebruik van de website aanwezig zijn. Dit betreft voornamelijk zaken verband houdend met 
persoonsgegevens. 
Peter geeft aan dat Johan Pieterse (voorzitter NBB) in de vorige vergadering gevraagd heeft 
hem over dit soort slepende zaken persoonlijk te benaderen. 
 

10. Vergaderschema 2023 
Het blijkt dat de voorgestelde data in de mei of najaar vakantie vallen. 
Voorgesteld wordt nu: 

 15 april 

 4 november 
 

11. Rondvraag 
Herman Kroon meldt dat er in Papendrecht een nieuwe bridgecursus is gestart. Er zijn 44 
cursisten, waaronder een grootmoeder met haar kleindochter. 
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Frans Uelman vraagt of de problemen met het doorberekenen van BTW bij BC Sans Atout 
zijn opgelost. Peter meldt dat Corona dit geregeld heeft, het aantal leden is zo ver gedaald 
dat het probleem vooralsnog niet meer bestaat en dat de bar verpacht is. 
Pem dringt aan op het delen van de diverse aankondigingen en uitnodigingen met de leden 
van de verenigingen. Voorgesteld wordt hem als kopiehouder (in de CC) van de mail aan de 
leden op te nemen. Aldus wordt besloten. 

 
12. Sluiting 

De voorzitter sluit om 11.45 uur de vergadering en nodigt de aanwezigen uit gezamenlijk een 
drankje aan de bar te nuttigen. 

 
Volgende vergadering: Zaterdag 15 april 2023 


